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Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Tid och plats Tisdagen den 30 maj 2017 kl. 8.00-15.00 

Sammanträdesrum Märtasalen, Storgatan 8, Ljungby 

Beslutande Magnus Gunnarsson (M), ordförande 

Carina Bengtsson (C) 

Anne Karlsson (S) 

Ann-Charlotte Wiesel (M) §§ 67-69, 80 

Krister Lundin (M), ersättare för Ann-Charlotte Wiesel §§ 70-79, 81-85 

Stefan Bramstedt (M), ersättare för Jan Sahlin (M) 

Irene Olofsson (C) 

Lars Solling (FP) 

Conny Simonsson (S) 

Magnus Carlsson (S) §§ 67-80 

Håkan Bengtsson (S) 

Gun Lindell (S) 

Kerstin Wiréhn (V) 

Jan Lorentzson (SD) 

Christer Henriksson (KD) 

Roland Johansson (ALT) (inte § 67 pga jäv) 

Krister Lundin (M), ersättare för Roland Johansson § 67 

Christer Ivarsson (MP), ersättare för Magnus Carlsson §§ 81-85 
 
Övriga 
deltagande 

 

Jonas Jönsson, kommunchef 

Eva-Marie Norén Holgersson, kommunsekreterare 

Bo Ederström, ordförande i socialnämnden, § 67 

Marcus Walldén, ordförande i kultur- och fritidsnämnden, § 67 

Edvin Talic, ekonom, § 68 

Magnus Johansson, ekonomichef, §§ 69-70 

Lise-Lotte Bergström, personalchef, § 71 

Jimmie Nilsson, gymnasiechef, § 71 

Jenny Wikby, skolområdeschef, § 72 

Sonja Edén, teknisk chef, § 73 

Pia Davidsson, VA-chef, § 73 

Maria Johansson, landsbygdsutvecklare, §§ 74-75 

Hans Holmqvist, skolområdeschef, § 76 

Daniel Gripenhed, fastighetsförvaltare, § 76 

Carina Axelsson, miljöstrateg, §§ 77 

Anette Olsson, EU-samordnare, § 77 

Annelie Ingmar, integrationssamordnare, § 77 

Johan Håkansson, planarkitekt, § 79 

Ronnie Wallin, kanslichef, §§ 81-82 

Per-Olov Almqvist, exploateringsingenjör, § 83 

Jennie Granath, administrative handläggare, § 84 

Christopher Moberg, näringslivschef, § 84 

Therese Samuelsson, kommunstrateg, § 84 



 

Sammanträdesprotokoll 
2017-05-30 
 

2(40) 

   
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Ebba Lejeby, utredningsingenjör, § 84 

Hanna Svahnström, miljöinspektör, § 84 

Annica Ljungdahl, kulturskolechef, § 84 

Barna Benedek, driftschef Ljungbybostäder, § 84 

Patrik Moberg, kvalitetsstrateg, § 84 

Peter Salomonsson, produktionschef, Ljungby Energi, § 84 

 
  

Justerare Jan Lorentzson 

Justeringens  
tid och plats Kansliavdelningen den 7 juni 2017 

Paragrafer 67-85   

  

Sekreterare Eva-Marie Norén Holgersson 

  

Ordförande Magnus Gunnarsson 
  

Justerare Jan Lorentzson 
  

 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är nu justerat. Justeringen har offentliggjorts på Ljungby 

kommuns anslagstavla 

Nämnd/styrelse Kommunstyrelsen 

Sammanträdesdatum 30 maj 2017 

Överklagningstid 8-29 juni 2017 

Anslaget nedtaget 30 juni 2017 

Förvaringsplats 
för protokollet Kansliavdelningen, Olofsgatan 9, 341 83 Ljungby 

  

Underskrift Lena Karlsson 
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Ks § 67  Ks2016/0349 046 

 

 

Utdelning av medel ur Dahlin-fonden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att utdelning av medel ur Dahlin-fonden sker enligt 

följande: 

 
 
 

Sökande Syfte (aktivitet) Ansökt kr 
Beslut om 
tilldelning 

Berga församling Musikvecka 34, 10-årsjubileum 77 000 kr 37 000 kr 

Berga 

hembygdsförening 

Arrangera valborgsfirande, svenska flaggans 

dag, midsommarfirande, träffar med skol-

klasser, slåttergille 

65 000 kr 40 000 kr 

Berga PRO Sommarcafé, gökotta, promenader och 

motionsaktiviteter, utflykter i kommunen med 

studiebesök m.m. 

30 000 kr 15 000 kr 

Berga ungdoms-

skytteförening 

Ammunition, service av vapen, tre nya vapen, 

reservdelar elektroniska skjutbanor, material 

till lokal 

154 000 kr 30 000 kr 

Berga väntjänst Bingo, fika m.m. 20 000 kr 20 000 kr 

Bergabygdens 

folkdansare 

Hyra lokal för träning, bensinpengar till 

musik och dansare. Någon kulturarrangemang 

typ teater, midsommaruppvisning och 

knutsdans i Lagan m.m. 

20 000 kr 20 000 kr 

Dörarps IF Flaggstång som också kan användas om 

julbelysning, fasadbyte och vindskivor på 

föreningslokal Tallåsen 

22 000 kr 22 000 kr 

Guddarps IF Virke och restaurering av sittplatsläktare, 

fiber och ljudanläggning, skyddsnät mot 

skogen, extra kostnader för brunnsborrning. 

130 000 kr 60 000 kr 

Gunnar Johansson Utgivning av bok, Sjömanslivet på 1960-talet 25 000 kr 0 kr 

Hörda byförening Inköp dubbeldörr, trädäck för ingång 

funktionshindrade 

70 000 kr 30 000 kr 

IOGT-NTO logen 

Fram 

Öppna arrangem. Ex.våffelcafé, robotgräs-

klippare, underhåll/renovering av lokalen, 

eluppvärmning. 

60 000 kr 30 000 kr 

Kaffestugans 

vänner 

Renovering av tak, linoljefärg till målning, 

arrangemang, el, vatten, sopor, inköp av 

byggmaterial. 

500 000 kr 20 000 kr 

Kvänarp 

Södergårds 

vägförening 

Bidrag till grus för vägnätet till 

parkeringsplats till allmän badplats. 

10 000 kr 0 kr 

Lagans AIK Underhåll och utveckling av barn- och 

ungdomsidrotten. 

80 000 kr 40 000 kr 

Lagans framtid 

(IOGT-NTO:s 

juniorer) 

Teaterföreställning 35 000 kr 23 000 kr 

Lagans golfklubb Korthålsbanan, drivingrange, träningsläger 

för juniorer. 

199 905 kr 40 000 kr 
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Lagans 

innebandyklubb 

Säkra bussresor, utrustning integrationsdag, 

utrustning Lagan United, extra kostnader 

hyra, ledarskapsutbildning, m.m. 

160 000 kr 85 000 kr 

Lagans 

missionskyrka 

Lokal integration, barn- och ungdomsarbete, 

bordtennisbord, belysning, bord, belysning 

estrad, bildprojektor. 

147 100 kr 38 000 kr 

Lagans 

Rödakorskrets 
Kolonivistelse ca 8 barn, 1:a hjälpenkurs åk 5, 

uppvaktning av äldre, sensommarfest för 

pensionärer m.m. 

55 000 kr 40 000 kr 

Lagans 

samhällsförening 

Publikevenemang, renovering och underhåll 

byggnad stationsområdet. 

63 400 kr 30 000 kr 

Lagans tennisklubb Tennisskola, inköp av tennis- och bordtennis-

rack, grus och redskap. 

31 000 kr 15 000 kr 

Puls i Lagan Pulsloppet, högtalare till sommarträning vid 

Ringbadet, stege, träningsutr., utbildning. 

60 000 kr 30 000 kr 

Sfk Spöfolket Aluminiumbåt, not (fiskeredskap), röjsåg. 60 000 kr 20 000 kr 

Slussen i Lagan Takbyte (ansöker om 200 tkr om året i 3 år) 200 000 kr 100 000 kr 

SPF Seniorerna 

Berga 

Underhållning och föreläsningar, lokalhyra, 

rekrytering och medlemsvård, milersättning. 

34 000 kr 15 000 kr 

Sundets båtklubb Åkgräsklippare  45 000 kr 0 kr 

Vittaryd & Dörarps 

församlingar 

Konserter och musikkvällar. 20 000 kr 20 000 kr 

Vittaryd-Dörarps 

hembygdsförening 

Totalrenovering av kök, fixa till camping-

området, valborgsfirande & Vidösternsimmet. 

215 000 kr 25 000 kr 

Vittaryds fotoklubb Scanning och redigeringskostnader, digital 

lagringsmedia 

13 000 kr 13 000 kr 

Vittaryds 

föräldraförening 

Friluftsaktiviteter, teater, sagobesök, fria 

medel 

22 000 kr 14 000 kr 

Vittaryds IK Inköp av fönster, lysrör och lampor, byte av 

armaturer på gatljusstolpar till energisnålare 

alternativ. 

77 800 kr 20 000 kr 

Vittaryds scoutkår Militärtält, kanoter, material till vindskydd, 

lägerverksamhet 

46 000 kr 16 000 kr 

Vittaryds sockenråd Sockenblad, Vittarydsdagen, byaloppis, 

danskvällar, julkonsert m.m. 

52 000 kr 21 000 kr 

Össlövs 

bystugeförening 

Byte av ytterdörr och glasparti (förbättrad 

energiförbrukning), målning av altan, byte av 

plasttak. 

55 000 kr 35 000 kr 

TOTALT  2 854 205 kr 964 000 kr 

 

 

Jäv 
Roland Johansson (ALT) deltar inte i ärendet. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Utdelning ur Dahlins biblioteks- och kulturfond sker en gång om året. 

 

För 2017 finns 1 129 097 kronor att utdela från fondens avkastning, varav minst 

864 223 kr måste delas ut. Totalt uppgick ansökningarna till 2 777 205 kronor.  

 

Medlen ska enligt principer som fastställts av kommunfullmäktige fördelas till 

projekt inom eller rörande tidigare Berga kommuns geografiska område 

enligt följande: 



 

Sammanträdesprotokoll 
2017-05-30 
 

5(40) 

   
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

 

1/7 av medlen, cirka 161 300 kronor, tilldelas biblioteket i Lagan. 

1 /7 av medlen, cirka 161 300 kronor, utdelas till kulturändamål. 

5/7 av medlen, cirka 806 498 kronor, utdelas till sociala ändamål. 

 

Presidierna i kultur- och fritidsnämnden och socialnämnden har lämnat ett 

gemensamt förslag till utdelning vilket har godkänts av både socialnämnden och 

kultur- och fritidsnämnden. Förslaget har därefter överlämnats till 

kommunstyrelsen för beslut. 

 

Beslutsunderlag 
Socialnämndens yttrande 2017- 04-19. 

Kultur- och fritidsnämndens yttrande 2017-04-19. 

Kommunledningsförvaltningens sammanställning av ansökningar 2017-02-21. 

 

 

Skickas till 
Samtliga som har ansökt om medel.
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Ks § 68  Ks2017/0134 107 

 

 

Instruktion till ombud vid 2017 års ordinarie årsstämmor 
för samtliga bolag inom Ljungby Holding AB-koncernen 
samt för IHD Industrihotell 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att utfärda fullmakt 

till stämmoombudet Carina Bengtsson, Myrarås, Rönnebo, 341 77 Agunnaryd 

att företräda samtliga aktier vid 2017 årsstämmor i Ljungby Holding AB 

med dotter- och dotterdotterbolag. 

 

Kommunfullmäktige föreslås också besluta att, med hänvisning till fullmäktiges 

beslut 2017-04-24 om ansvarsfrihet för hela kommunkoncernen, instruera 

stämmoombudet att, i samtliga bolag inom Ljungby Holding AB-koncernen, vid 

stämman fatta beslut om att fastställa resultat- och balansräkning för bolagen 

och koncernen besluta att resultat disponeras enligt förslag i bolagens 

årsredovisningar bevilja styrelseledamöter och verkställande direktörer 

ansvarsfrihet för 2016 års förvaltning. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Inför årets årsstämmor inom Ljungby Holding-koncernen behöver 

kommunfullmäktige utse ombud samt instruktioner till ombudet. 

Kommunledningsförvaltningen överlämnar förslag till instruktion. 
 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-04-28. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 69  Ks2017/0148 107 

 

 

Redovisning av kommunstyrelsens uppsiktsplikt över 
bolagen 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att den verksamhet som de kommunala bolagen har 

bedrivit under 2016 har varit förenlig med det fastställda kommunala ändamålet 

och utförts inom ramen för de kommunala befogenheterna. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunstyrelsen har enligt kommunallagen, uppsiktsplikt över de kommunala 

aktiebolagen. Kommunstyrelsen ska varje år pröva om den verksamhet som 

bolagen bedrivit under föregående år har varit förenlig med det fastställda 

kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala 

befogenheterna. Om kommunstyrelsen finner att så inte varit fallet ska den 

lämna förslag till fullmäktige om nödvändiga åtgärder. 

 

Kommunledningsförvaltningen har utrett ärendet och lämnar i en 

tjänsteskrivelse en redogörelse för hur bolagen har bedrivit sin verksamhet 

under 2016. Kommunledningsförvaltningen finner att den verksamhet som de 

kommunala bolagen har bedrivit under 2016 har varit förenligt med det 

fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala 

befogenheterna. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen beslutar att den verksamhet som de 

kommunala bolagen har bedrivit under 2016 har varit förenlig med det 

fastställda kommunala ändamålet och utförts inom ramen för de kommunala 

befogenheterna. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-05-10. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 70  Ks2017/0161 041 

 

 

Budget 2018 och plan 2019-2022 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att i kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till 

budget lägga till 1.2 miljoner till ökad bemanning inom äldreomsorgen och 

500,000 kr till barnomsorg på obekväm arbetstid och överlämnar förslaget till 

kommunfullmäktige för beslut. 

 

Reservationer 
Jan Lorentzson (SD) reserverar sig mot beslutsordning 1-5 till förmån för sina 

egna yrkanden. 

 

Roland Johansson (ALT) reserverar sig mot beslutsordning 5. 

 

Samtliga ledamöter i Socialdemokraterna reserverar sig till förmån för sina egna 

förslag i budgeten. 

 
Sammanfattning av ärendet 
Budgetberedningen har arbetat fram förslag till budget 2018 och plan 2019-2022 

efter förslag från nämnderna. 

 

Under sammanträdet presenterar den styrande alliansen sitt förslag till 

förändringar i budgeten. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till budget 2017-05-18. 

 

Yrkanden 
A. Anne Karlsson (S) yrkar för Socialdemokraterna att följande läggs till 

förslaget till budget: 

 

1. 1.2 mkr till ökad bemanning inom äldreomsorgen. 

2. 3 mkr till ökad bemanning i förskolan. 

3. 1.2 mkr till ökad bemanning inom elevhälsa (psykolog, kurator och 

skolsköterska). 

4. 500,000 kr till barnomsorg på obekväm arbetstid. 

5. 800,000 kr till validering av vårdbiträden till undersköterskor, på 

vuxenutbildningen, för att säkra kompetensförsörjningen. 
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6. 500,000 kr till arbetsmarknadsenheten för att arbeta med 

etableringsreformens konsekvenser med målet att fler kommer i arbete 

med extratjänster, utbildning m.m. 

7. 500,000 kr för att arbeta aktivt med ett centralt program för rehab 

åtgärder för att arbeta bort höga sjuktal. 

8. 300,000 kr för enkelt avhjälpta hinder vad gäller tillgänglighet.  

9. 300,000 kr till gratis bad för pensionärer.  

10. Att renoveringen av Grand ska påbörjas år 2018. 

11. Uppdrag att göra en översyn centralt för att utforma ett gemensamt 

verktyg för alla förvaltningar i en sammanhållen rehabkedja vid 

sjukskrivningar, trygg arbetsplats samt att tillse chefskapets kompetens i 

frågor- närvarande chef som är trygg med rutinerna. 

 

12. Uppdrag att göra en utvärdering av förra årets budgetbeslut om 800, 000 

kr till undersköterskeutbildning av vikarier. Om det bidragit till att 

omsorgen fått fler undersköterskor och hur utbildningen för dem har 

varit.  

 

13. Uppdrag att se över Ljungbybostäders ägardirektiv igen och höja 

ambitionsnivån gällande byggande av hyresrätter. 

 

B. Jan Lorentzson (SD) lämnar följande yrkanden för Sverigedemokraterna: 

 

1. Miljöfonden avskaffas. De små medel som delas ut får klaras inom egen 

ram. (minus 200,000 kr). 

2. Extra anslag till översiktsplan och ny chefstjänst inom miljö och 

byggförvaltningen får klaras genom omorganisation (minus 1mkr). 

3. Extra chefstjänster inom barn och utbildning får klaras genom 

omorganisation (minus 1,4 mkr). 

4. Höjning av kommunalskatten med 50 öre. 

5. Avslår yrkande från tekniska förvaltningen vad gäller resurser för att 

bygga överföringsledningar för avlopp från Bolmsö/Tannåker, Byholma 

och Bäck. Under kommande 5-års period skulle detta uppskattningsvis 

kosta VA-kollektivet ca 250 – 300 miljoner. Istället vill 

Sverigedemokraterna att man lokalt bygger så kallade minireningsverk, 

alternativt att de boende ordnar sina avlopp i egen regi. 

 

C. Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till Anne Karlssons (S) yrkanden samt 

lägger följande yrkande: 

 

1. Stryk överföringsledningen år 2018 (minus 28 mkr) och 
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utred alternativa metoder med miljökonsekvenser för de olika 

alternativen. 

 

D. Roland Johansson (ALT) yrkar att kommunen ska budgetanpassa med  

1 % på hela driftbudgeten.  

 

E. Christer Henriksson (KD) yrkar bifall till den budget som alliansen har 

lagt.  

 

Beslutsordning 
1. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå en höjning 

av kommunalskatten med 50 öre enligt Jan Lorentzsons (SD) yrkande 

och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att avslå yrkandet och nej-röst för att föreslå en höjning av 

kommunalskatten med 50 öre. Omröstningen resulterar i 14 ja-röster och 

1 nej-röst. Kommunstyrelsen har därmed beslutat att avslå yrkandet. 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Krister Lundin (M) Ja  

Stefan Bramstedt (M), Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT) Ja  

 14 1 

 

 

2. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att föreslå att 

miljöfonden avskaffas (- 200 000 kr) enligt Jan Lorentzsons (SD) 

yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

3. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget ta bort extra anslag till översiktsplan och ny chefstjänst inom 
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miljö och byggförvaltningen (- 1 mkr) enligt Jan Lorentzsons (SD) 

yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

4. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget ta bort extra chefstjänster inom barn och utbildning (minus 1,4 

mkr) enligt Jan Lorentzsons (SD) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

5. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget ta bort resurser för att bygga överföringsledningar för avlopp från 

Bolmsö/Tannåker, Byholma och Bäck, enligt Jan Lorentzsons (SD) 

yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att avslå yrkandet och nej-röst att i förslaget till budget ta bort 

resurser för att bygga överföringsledningar för avlopp från 

Bolmsö/Tannåker, Byholma och Bäck, enligt Jan Lorentzsons (SD) 

yrkande. Omröstningen resulterar i 12 ja-röster och 3 nej-röster. 

Kommunstyrelsen har därmed beslutat att avslå yrkandet. 

 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Krister Lundin (M) Ja  

Stefan Bramstedt (M), Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT)  Nej 

 12 3 

 

 

6. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget stryka kostnaderna för överföringsledningen år 2018 (28 mkr) 

och utreda alternativa metoder med miljökonsekvenser för de olika 

alternativen, enligt Kerstin Wiréhns (V) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen avslår yrkandet. 
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Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att avslå yrkandet och nej-röst för att stryka kostnaderna för 

överföringsledningen år 2018 (28 mkr) och utreda alternativa metoder, 

enligt Kerstin Wiréhns (V) yrkande. Omröstningen resulterar i 12 ja-

röster och 3 nej-röster. Kommunstyrelsen har därmed beslutat att avslå 

yrkandet. 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Krister Lundin (M) Ja  

Stefan Bramstedt (M), Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V)  Nej 

Jan Lorentzson (SD)  Nej 

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT)  Nej 

 12 3 

 

14. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att ge i uppdrag att 

göra en översyn centralt för att utforma ett gemensamt verktyg för alla 

förvaltningar i en sammanhållen rehabkedja vid sjukskrivningar, trygg 

arbetsplats samt att tillse chefskapets kompetens i frågor- närvarande 

chef som är trygg med rutinerna, enligt Anne Karlssons (S) yrkande och 

finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

7. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att ge i uppdrag att 

göra en utvärdering av förra årets budgetbeslut om 800, 000 kr till 

undersköterskeutbildning av vikarier, enligt Anne Karlssons (S) yrkande 

och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

8. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att ge i uppdrag att se 

över Ljungbybostäders ägardirektiv igen och höja ambitionsnivån 

gällande byggande av hyresrätter, enligt Anne Karlssons (S) yrkande och 

finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 
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9. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 1.2 miljoner kronor till ökad bemanning inom 

äldreomsorgen, enligt Anne Karlssons (S) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen bifaller yrkandet. 

 

15. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 3 miljoner kronor till ökad bemanning i förskolan, 

enligt Anne Karlssons (S) yrkande och finner att kommunstyrelsen 

avslår yrkandet. 

 

16. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 1.2 mkr till ökad bemanning inom elevhälsa (psykolog, 

kurator och skolsköterska), enligt Anne Karlssons (S) yrkande och finner 

att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

 

17. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 500,000 kr till barnomsorg på obekväm arbetstid, enligt 

Anne Karlssons (S) yrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller 

yrkandet. 

 

18. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 800,000 kr till validering av vårdbiträden till 

undersköterskor, på vuxenutbildningen, för att säkra 

kompetensförsörjningen, enligt Anne Karlssons (S) yrkande och finner 

att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

19. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 500,000 kr till arbetsmarknadsenheten för att arbeta 

med etableringsreformens konsekvenser, enligt Anne Karlssons (S) 

yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

20. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 500,000 kr för att arbeta aktivt med ett centralt program 

för rehab åtgärder för att arbeta bort höga sjuktal, enligt Anne Karlssons 

(S) yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

 

21. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 300,000 kr för enkelt avhjälpta hinder vad gäller 

tillgänglighet, enligt Anne Karlssons (S) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen avslår yrkandet. 
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22. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till 300,000 kr till gratis bad för pensionärer, enligt Anne 

Karlssons (S) yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

23. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till att renoveringen av Grand ska påbörjas år 2018, enligt 

Anne Karlssons (S) yrkande och finner att kommunstyrelsen avslår 

yrkandet. 

 

24. Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att i förslaget till 

budget lägga till att kommunen ska budgetanpassa med  

1 % på hela driftbudgeten, enligt Roland Johanssons (ALT) yrkande och 

finner att kommunstyrelsen avslår yrkandet. 

 

Votering begärs och genomförs med följande omröstningsordning: 

Ja-röst för att avslå yrkandet och nej-röst för att i förslaget till budget 

lägga till att kommunen ska budgetanpassa med 1 % på hela 

driftbudgeten, enligt Roland Johanssons (ALT) yrkande. Omröstningen 

resulterar i 14 ja-röster och 1 nej-röst. Kommunstyrelsen har därmed 

beslutat att avslå yrkandet. 

 

 

Magnus Gunnarsson (M) Ja  

Carina Bengtsson (C) Ja  

Anne Karlsson (S) Ja  

Krister Lundin (M) Ja  

Stefan Bramstedt (M), Ja  

Irene Olofsson (C) Ja  

Lars Solling (FP) Ja  

Conny Simonsson (S) Ja  

Magnus Carlsson (S) Ja  

Håkan Bengtsson (S) Ja  

Gun Lindell (S) Ja  

Kerstin Wiréhn (V) Ja  

Jan Lorentzson (SD) Ja  

Christer Henriksson (KD) Ja  

Roland Johansson (ALT)  Nej 

 14 1 

 

 

Därefter frågar ordföranden om kommunstyrelsen ställer sig bakom 

arbetsutskottets förslag till budget och överlämnar förslaget, med de två bifallna 
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yrkandena, till kommunfullmäktige för beslut. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar så. 
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Ks § 71  Ks2016/0307 616 

 

 

Svar på motion om införandet av yrkesutbildning för 
invandrare 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att anse motionen 

besvarad.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Emma Johansson Gauffin (S) lämnade under hösten 2016 in en motion med 

yrkandet att Ljungby kommun bör titta närmare på YFI i Stockholms kommun 

och utreder införandet av någonting liknande i Ljungby kommun. Det andra 

yrkandet är att Ljungby kommun undersöker om det är möjligt att söka medel 

från ESF (Europeiska socialfonden) för ett projekt i linje med YFI. 

 

I Stockholm erbjuds YFI med inriktningarna undersköterska, kock och bygg- 

och anläggning. I Ljungby kommun finns ett rekryteringsbehov både vad gäller 

undersköterskor och byggnadsarbetare. 

 

Inför läsåret 2016-2017 avvecklades Sunnerbogymnasiets finsnickeriutbildning 

på grund av bristande intresse hos våra ungdomar. Träbranschen har de 

kommande åren ett stort behov av att nyanställa. På SFI och gymnasiets 

språkintroduktion finns många som behöver komma ut i jobb. En idé som 

väcktes var att de som går SFI parallellt med sina språkstudier skulle utbilda sig 

för att bli anställningsbara inom träbranschen. Upplägget skulle kunna vara 

liknande det som Alvesta kommun lanserat inom vård och omsorg (VO på 

arabiska). 

 

Frågan diskuterades med politiker och tjänstemän och diskussionerna mynnade 

ut i ett utredningsuppdrag. Gymnasiechefen fick i uppdrag att utreda inom vilka 

branscher Sunnerbogymnasiet bör bedriva yrkesinriktad vuxenutbildning. Denna 

utredning ska presenteras i mars 2017. 

 

Rektor för vuxenutbildningen har under hösten 2016 startat ett projekt som 

handlar om integration genom arbete och studier. 

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottet föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

att anse motionen besvarad. 
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Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-03-21. 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets förslag till beslut 2017-04-03. 

 

Yrkanden 
Anne Karlsson (S) yrkar att ärendet ska återremitteras för komplettering av 

handlingar: Gymnasiechefens redovisning mars 2017 samt Redovisning av 

resultatet av undersökningen om EU-stöd. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar kommunstyrelsen om ärendet ska återremitteras enligt Anne 

Karlssons (S) yrkande eller om det ska avgöras idag och finner att ärendet ska 

avgöras idag.  

 

Därefter frågar ordföranden om kommunstyrelsen beslutar enligt personal- och 

arbetsmarknadsutskottets förslag att fullmäktige anser motionen besvarad och 

finner att de gör så. 
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Ks § 72  Ks2016/0369 607 

 

 

Svar på motion om att stoppa utomstående företags 
försäljning på kommunala skolor 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Emma Johansson Gauffin (S) föreslår i en motion i december 2016 att 

kommunen beslutar att stoppa utomstående företags försäljning på 

kommunala skolor, av till exempel porträttfotografering och studentmössor. 

Sådan försäljning bör istället förläggas utanför skoltid så att man inte känner sig 

tvungen att handla något dyrt och kan fundera på saken i lugn och ro, skriver 

Johansson i motionen. 

 

Barn-och utbildningsförvaltningen skriver att skolfotografering traditionsenligt 

har förekommit under lång tid i skolan. Gruppfoton på klasser, andra grupper 

och porträttfotografier tas i början av läsåret. Det finns inget köptvång när det 

gäller dessa bilder. Skolkatalogen är till användning för skolan samt andra 

myndigheter så som polisen, som använder sig av katalogen för att vid akuta 

händelser kunna identifiera personer snabbt. Katalogen har sedan en tid tillbaka 

varit gratis, familjer har ratt hem den utan något som helst köptvång av 

porträttbilder. 

 

Principen om en avgiftsfri utbildning i grundskolan och motsvarande skolformer 

är en av hörnstenarna i den svenska utbildningspolitiken. Rätten till en likvärdig 

utbildning får aldrig vara beroende av individens ekonomiska förutsättningar. 

Förvaltningen föreslår att rektorerna tar ett aktivt ansvar och stödjer elevråden 

vid porträttfotografering och skolavslutningar. 

 

Barn- och utbildningsnämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att avslå 

motionen. 

 

Beslutsunderlag 
Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2017-03-24. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2017-04-19. 

 

Yrkanden 
Anne Karlsson (S), Kerstin Wiréhn (V) och Gun Lindell (S) yrkar bifall till 

motionen. 
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Krister Lundin (M) och Carina Bengtsson (C) yrkar avslag på motionen. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar att förslå att fullmäktige 

bifaller motionen enligt Anne Karlssons (S) med flera yrkande eller att avslå 

motionen enligt Krister Lundins (M) med flera yrkande. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar att föreslå att fullmäktige avslår motionen.
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Ks § 73  Ks2017/0097 007 

 

 

Yttrande över revisionsrapport - Granskning av 
kommunens arbete med skydd av dricksvattentäkt samt 
planering för reservvatten 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen instämmer i den bedömning som KPMG har gjort om 

Ljungby kommuns dricksvattenförsörjning och noterar, liksom tekniska 

nämnden, de tre åtgärder som anses påkallade. 

 

Sammanfattning av ärendet 
KPMG har på uppdrag utav kommunrevisorerna utfört en granskning av 

kommunens arbete med skydd av dricksvattentäkt samt planering av 

reservvatten. 

 

KPMG bedömer att Ljungby kommun huvudsakligen har säkerställt 

dricksvattenförsörjningen till medborgarna. Ljungby kommun har dock vissa 

risker och utvecklingsområden att hantera. Dessa områden är: 

 

- Hantera och besluta om de nya vattenföreskrifterna 

- Ta fram en beredskapsplan för hantering av incidenter i 

vattenförsörjningen 

- Prioritera arbetet med den alternativa vattentäkt som Ljungby kommun 

har provpumpat och provtagit i Åby, 

 

Tekniska nämnden instämmer den 16 maj 2017 i den bedömning som KPMG 

har gjort om Ljungby kommuns drickvattenförsörjning, samt noterar de 

ytterligare åtgärder som anses påkallade.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunrevisionens granskningsrapport 2017-03-22. 

Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse 2017-04-21. 

Tekniska nämndens yttrande 2017-05-16. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 74  Ks2017/0145 156 

 

 

Lokala utvecklingsdialoger i Ljungby kommun 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att: 

 Ljungby kommun arbetar med lokala utvecklingsdialoger enligt 

beskriven metod under en treårsperiod, med start 2018.  

 Elva orter eller bygder involveras i processen, vilket innebär tre-fyra 

per år.  

 En budget för enklare insatser implementeras på 300 000 kronor per 

år. Beslut om dessa insatser fattas av kommunstyrelsens 

arbetsutskott. Budgeten placeras i kommunstyrelsens verksamhet 

under ekonomichefens ansvar. 

 En förvaltningsövergripande arbetsgrupp skapas som får mandat 

och resurser att jobba med lokala utvecklingsdialoger under tre år.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Lokala utvecklingsdialoger skulle innebära att Ljungby kommun tillsammans 

med lokala utvecklingsgrupper bjuder in medborgare att tycka till om sin ort 

eller bygd. Alla medborgare på respektive ort eller bygd är välkomna att delta. 

Så bred representation som möjligt bör eftersträvas. Kopplat till lokala 

utvecklingsdialoger bör det finnas en budget för enklare insatser eller 

investeringar. 

Syftet med lokala utvecklingsdialoger är att uppmuntra och stötta utveckling på 

landsbygden. Insatser som görs utifrån dialogerna är behovsanpassade och 

behovsstyrda. Det finns signalvärden med lokala utvecklingsdialoger som visar 

på handlingskraft från kommunens sida och ett fokus på hela kommunen. 

Genom att ge möjlighet till delaktighet och medbestämmande bland medborgare 

stärker man den lokala demokratin.  

 

Kommunledningsförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen beslutar att: 

 Ljungby kommun arbetar med lokala utvecklingsdialoger enligt 

beskriven metod under en treårsperiod, med start 2018.  

 Tio orter eller bygder involveras i processen, vilket innebär tre-fyra 

per år.  
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 En budget för enklare insatser implementeras, förslagsvis på 

300 000 kronor per år.  

 En förvaltningsöverskridande arbetsgrupp skapas som får mandat 

och resurser att jobba med lokala utvecklingsdialoger under tre år.  

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-05-09. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut. 
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Ks § 75  Ks2016/0137 017 

 

Svar på motion om radioskugga 
 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att avslå 

motionen. 

Sammanfattning av ärendet 
I en motion till kommunfullmäktige föreslår Socialdemokraterna att Ljungby 

kommun genomför en webbenkät till kommuninvånare för att utreda 

radioskugga och radiomottagning. Om webbenkäten visar brister föreslås en 

kostnadsutredning för eventuell uppförande av mast, samt att 

kommunfullmäktige avsätter medel för uppförandet av en mast. 

Kommunledningsförvaltningen hänvisar i en tjänsteskrivelse den 9 maj 2017 till 

sin tidigare tjänsteskrivelse som skrevs vid utredningen av Socialdemokraternas 

tidigare motion om att utreda möjligheterna till att få bättre tillgång till 

radiosändningar. Kommunledningsförvaltningen beskrev då tillgången till 

Sveriges Radios sändningar och närradio, nya sätt att lyssna på radio och andra 

kommunikationsmedel vid kris utöver radio. Kommunfullmäktige beslutade 29 

februari 2016 att motionen ansågs besvarad. 

När det gäller motionen om medborgarenkät angående radioskugga/mottagning 

hänvisar kommunledningsförvaltningen till samma tjänsteskrivelse och föreslår 

att kommunfullmäktige beslutar att motionen anses besvarad. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelser 2017-05-09 och 2016-01-18. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 

 

Yrkanden 
Magnus Carlsson (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Conny Simonsson (S) yrkar bifall till första att-satsen att göra en enkät-

undersökning. 

 

Jan Lorentzson (SD) yrkar avslag på motionen. 

 

Beslutsordning 
Ordföranden frågar om kommunstyrelsen bifaller eller avslår motionen och 

finner att kommunstyrelsen föreslår att fullmäktige avslår motionen. 
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Ks § 76  Ks2015/0380 101 

 

 

Svar på motion om fotbollsplan vid Astradskolan 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att bifalla motionen 

och göra den befintliga planen spelbar.  

 

Sammanfattning av ärendet 
Pia Johansson (S) och Håkan Bengtsson (S) yrkar i en motion den 9 november 

2015 att kommunen ställer i ordning fotbollsplanen på Astradskolan så att den 

blir spelbar, antingen som grusplan eller att man flyttar dit det konstgräs som 

byts ut på Lagavallen. 

 

Tekniska förvaltningen har utrett frågan och tekniska nämnden föreslår den 29 

november 2016 att kommunfullmäktige avslår motionen då behovet av översyn 

av hela Astradskolan ingår i lokalförsörjningsstrategin som kommer att beslutas 

inom det närmaste året. Fotbollsplanen kommer därmed att planeras i samband 

med förändring av Astradskolan. 

 

Kommunstyrelsen beslutar den 6 december 2016 att återremittera ärendet till 

tekniska nämnden för ett utökat beslutsunderlag med kostnadsberäkningar för att 

grusa upp befintlig plan. 

 

Den 21 mars 2017 beslutar tekniska nämnden att föreslå kommunfullmäktige att 

avslå motionen och ge tekniska förvaltningen i uppdrag att rusta upp den 

befintliga gräsmattan för cirka 25 000-30 000 kronor, under förutsättning att 

barn- och utbildningsnämnden står för kostnaderna. 

 

Barn- och utbildningsnämnden beslutar den 19 april 2017 att fotbollsplanen är 

en mindre och sämre anpassad ersättningsplan för den stora grusplan som togs i 

anspråk då innebandyhallen byggdes. Fram till dess att Astradskolan byggs om 

måste denna plan vara användbar av eleverna året om. Kostnaden för denna 

tillgänglighet bör inte ligga på barn- och utbildningsförvaltningen eftersom 

barn- och utbildningsnämnden inte har begärt någon ändring av tidigare fattade 

beslut. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att fullmäktige avslår motionen. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunstyrelsens beslut om återremiss 2016-12-06. 

Tekniska förvaltningens tjänsteskrivelse 2017-02-20. 
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Tekniska nämndens yttrande 2017-03-21. 

Barn- och utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-04-05. 

Barn- och utbildningsnämndens yttrande 2017-04-19. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 

 

Yrkanden 
Kerstin Wiréhn (V), Håkan Bengtsson (S) och Roland Johansson (S) yrkar bifall 

till motionen. 
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Ks § 77  Ks2017/0078 403 

 

 

Kommunens arbete för de globala målen för hållbar 
utveckling - Agenda 2030 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att de globala målen, även kallade Agenda 2030, ska 

vara utgångspunkten för hur kommunens arbete med hållbar utveckling ska 

utformas och bedrivas. 

 

Ett fåtal av målen utses som fokusområden för två år i taget. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Världens ledare har förbundit sig till 17 globala mål för att under de kommande 

15 åren utrota extrem fattigdom, minska ojämlikheter och orättvisor i världen 

och att lösa klimatkrisen. För att målen ska kunna uppnås måste kommunen 

arbeta aktivt med detta uppdrag. 

 

Ljungby kommun var en av tre kommuner i landet att få beviljade medel från 

SIDA för att sprida kunskap om de globala målen under 2016. Ljungby kommun 

ligger långt fram i anpassandet av de globala målen till det lokala perspektivet 

där det redan finns en kartläggning av hur de globala målen är aktuella i vårt 

lokala arbete. 

 

Arbetet med hållbar utveckling innefattar tre dimensioner: ekologisk, social och 

ekonomisk. De strategiska frågorna för ekologisk och social hållbarhet drivs 

framförallt av miljöstrateg och integrationssamordnare, vilka vill förstärka de 

gemensamma aspekterna. De globala målen kan bli ett verktyg i kommunens 

arbete för hållbar utveckling genom följande: 

 

• Grundläggande kartläggning av kommunens arbete kopplat till de globala 

målen och därefter uppdatering av information på Ljungby kommuns webbsida. 

• Granska valda existerande styrdokument, formulera kopplingar till de globala 

målen och skriv in hänvisningar i dessa styrdokument. 

• Utveckla samarbetet kring de globala målen med näringslivet. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår att kommunstyrelsen beslutar att 

de globala målen, även kallade Agenda 2030, är utgångspunkten för hur 

kommunens arbete med hållbar utveckling ska utformas och bedrivas. 

Det utses ett fåtal av målen som fokusområde för två år i taget. 

 

 



 

Sammanträdesprotokoll 
2017-05-30 
 

27(40) 

   
Kommunstyrelsen 

 

 

Justerandes sign   

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-03-03. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 78  Ks2015/0382 101 

 

 

Svar på motion om Janssons ängar 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Socialdemokraterna yrkar i en motion från november 2015 att man utreder 

Jansons ängar, ett område utmed ån Lagan i centrala Ljungby. Hyresbostäder, 

fritidsgård eller en skatepark är några exempel på verksamheter som skulle 

kunna anläggas inom området, skriver partiet i sin motion.  

 

Tekniska förvaltningen och kultur- och fritidsförvaltningen skriver i ett 

tjänsteyttrande att under hösten 2014 gjordes en geoteknisk undersökning på 

området efter att sättningssprickor hade uppmärksammats där. Undersökningen 

visade att området har en stark erosion under vattenytan. På sikt kommer 

grönområdet sannolikt att erodera bort om inga åtgärder tas. 

 

Tekniska förvaltningen och kultur- och fritidsförvaltningen föreslår att tekniska 

nämnden och kultur- och fritidsnämnden ska avslå motionen. 

 

Kultur- och fritidsnämnden föreslår att kommunfullmäktige avslår 

motionen med hänvisning av tekniska förvaltningen och kultur- och 

fritidsförvaltningens redogörelse. 

 

Tekniska nämnden föreslår kommunfullmäktige att motionen anses besvarad 

och att en fördjupad utredning av området utförs i samband med arbete med 

översiktsplan. 

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 

 

Kommunfullmäktige beslutar 24 april 2017 att återremittera motionen för att 

stadsarkitekten ska yttra sig över att-satsen. 

 

Stadsarkitekten skriver i ett yttrande att han instämmer med tekniska 

förvaltningens och kultur- och fritidsförvaltningens synpunkter som redovisas i 

en gemensam tjänsteskrivelse. 

 

En eventuell byggnation av bostäder och fritidsgård påverkas av närheten till 

kvarteret Hammarens verksamhetsområde för storindustri. En användning för 
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bostäder eller fritidsändamål kan därför påverka möjligheten att bedriva fortsatt 

industri verksamhet. 

 

Som framförts i tjänsteskrivelsen är de geotekniska förhållandena i Janssons 

ängar inte stabila och marken utsätts för eroderande verkan från vattenföringen i 

Lagaån. Området kan också bli översvämmade vid ett 100-årsregn eller 

eventuellt dammbrott och är därför överhudtaget inte lämpligt för permanent 

bebyggelse eller anläggningar.  

 

Området bör tills vidare lämnas orört för spontant utnyttjande och inga större 

anläggningar eller byggnationer bör utförs. Redan idag utnyttjas området för lek, 

fiske, grönyta, spontanidrott mm. 

 

Stadsarkitekten föreslår att Janssons ängar inte utreds vidare. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige avslår motionen. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2017-04-24. 

Stadsarkitektens tjänsteskrivelse 2017-05-12. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 79  Ks2017/0153 532 

 

 

Svar på remiss från Trafikverket gällande 
åtgärdsvalsstudie Jönköping-Malmö 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande och översänder det till 

Trafikverket. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Trafikverket vill skapa en ökad delaktighet i planeringen av en 

höghastighetsjärnväg. Därför ger de berörda kommuner, regioner och 

länsstyrelser möjlighet att lämna synpunkter på utredningsmaterialet. Den 

aktuella versionen kallad Åtgärdsvalsstudie - förhandskopia 2017-02-15 

kommer att kompletteras i vissa delar i början på 2018. Om regering och riksdag 

fattar beslut om att gå vidare med hela eller delar av höghastighetsjärnvägen i 

Nationell plan 2018-2029, så startar arbetet med järnvägsplaner.  

Ljungby kommuns synpunkter har koncentrerats på åtgärdsvalsstudien på 

sträckan Jönköping- Malmö och främst delsträckan Värnamo- Hässleholm.  

Stationslägena i Värnamo, Hässleholm och Lund kommenteras endast 

översiktligt, skriver miljö- och byggförvaltningen i sin tjänsteskrivelse. 

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunstyrelsen antar förslaget till yttrande och 

översänder det till Trafikverket. 

 

Beslutsunderlag 
Miljö- och byggförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-05-15. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 80  Ks2017/0109 103 

 

 

Antal valkretsar i Kronobergs län 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar att Ljungby 

kommun förordar att Kronobergs län så som tidigare ska vara indelat i två 

valkretsar vid val till regionfullmäktige 2018. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Genom en ändring av vallagen (2005:837) är varje landsting från och med den 1 

januari 2015 en enda valkrets vid val till regionfullmäktige, om inte fullmäktige 

beslutar om indelning i två eller flera valkretsar. Tidigare har lagen ställt krav på 

valkretsindelning vid val till landstingsfullmäktige, vilket alltså tagits bort.  

 

Beslut om indelning i valkretsar ska fattas av regionfullmäktige senast den 31 

oktober året före valår. Innan beslutet ska kommunerna i länet ha fått tillfälle att 

yttra sig i ärendet. Efter beslutet ska valkretsindelningen fastställas av 

länsstyrelsen. Beslutet ska baseras på länsstyrelsens statistik över antalet 

röstberättigade, som publiceras den 1 mars året innan valår. 

 

Antalet mandat i valområdet, i det här fallet Kronobergs län, fördelas mellan 

valkretsarna med ledning av antalet röstberättigade. Vid val till 

Europaparlamentet är hela landet en enda valkrets där Sverige för närvarande 

har 20 mandat att tillsätta. Vid riksdagsval är i huvudsak varje län en valkrets, 

med undantag av de större länen. I kommunfullmäktige är hela valområdet 

(kommunen) en enda valkrets, om inte fullmäktige har beslutat om 

kretsindelning. Sedan 2015 är nu också varje landsting/region en enda valkrets 

vid val till regionfullmäktige, om inte fullmäktige beslutar om annat. Om ett 

landsting är kretsindelat bör varje krets vara indelat så att den får minst 8 

mandat, enligt Valmyndighetens manual.  

 

Regionstyrelsen beslutade den 21 mars 2017 att förorda att Kronobergs län utgör 

en enda valkrets vid val till regionfullmäktige 2018, samt tillfråga länets 

kommuner i ärendet. Kommunerna ska senast den 30 juni 2017 ha inkommit 

med synpunkter över förslaget. Regionfullmäktige fattar slutgiltigt beslut i 

ärendet vid sammanträde den 27 september 2017. 

 

Kommunfullmäktige i Ljungby fattar beslut i frågan efter beredning av 

valnämnden och kommunstyrelsen. 
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I valet 2014 var Kronobergs län indelat i två valkretsar: Västra Kronoberg 

bestående av Alvesta, Ljungby, Markaryd och Almhults kommun samt Östra 

Kronoberg bestående av Lessebo, Tingsryd, Uppvidinge och Växjö kommun. 

Då regionfullmäktige har 61 ledamöter är marginalen för minsta antal mandat 

per valkrets uppnådd med råge. 

 

Enligt Valmyndighetens statistik fanns den 1 mars 2017, 56 963 röstberättigade 

personer i den västra valkretsen och 91 949 röstberättigade personer i den östra 

valkretsen. Varje mandat uppbär cirka 2441 röstberättigade, vilket med detta 

underlag skulle ge 23 mandat till östra kretsen och 38 mandat till östra kretsen. 
 

Valnämnden föreslår att kommunfullmäktige beslutar att Ljungby kommun 

förordar att Kronobergs län så som tidigare ska vara indelat i två valkretsar vid 

val till regionfullmäktige 2018. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-05-05. 

Valnämndens yttrande 2017-05-16. 

 

Yrkanden 
Roland Johansson (ALT), Kerstin Wiréhn (V) och Gun Lindell (S) yrkar bifall 

till valnämndens förslag att regionen ska fortsätta att ha två valkretsar.  
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Ks § 81  Ks2015/0391 004 

 

 

Antagande av nytt arkivreglemente (Sydarkivera) 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige antar förslaget till nytt 

arkivreglemente för Ljungby kommun att gälla från 1 juli 2017. Fullmäktige 

föreslås även besluta att nuvarande arkivreglemente upphävs i samband med att 

det nya reglementet börjar gälla. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Kommunalförbundet Sydarkiveras fullmäktige godkände den 23 oktober 2015 

en mall för arkivreglemente för förbundets medlemmar. Sydarkiveras 

fullmäktige rekommenderade i samband med beslutet att förbundsmedlemmarna 

beslutar om nytt arkivreglemente i enlighet med den antagna mallen. Mallen är 

utarbetad med hänsyn till att Sydarkiveras förbundsstyrelse också är en 

gemensam arkivmyndighet för samtliga medlemsorganisationer. 

 

Utifrån Sydarkiveras mall för arkivreglemente har 

kommunledningsförvaltningen utarbetat ett förslag till nytt arkivreglemente som 

är anpassat till förutsättningarna i Ljungby kommun. Bestämmelserna i 

reglementet är teknikneutrala och gäller oavsett hur information lagras, 

struktureras och förmedlas. 

 

I och med att arkivreglementet antas beslutas också om delat 

arkivmyndighetsansvar mellan Ljungby kommunstyrelse och Sydarkiveras 

förbundsstyrelse. Detta innebär att Sydarkivera tar hand om arkivering av 

digitalt material medan kommunen fortsätter att ha ansvaret för pappersarkivet. 

Tillsyn, råd och stöd gällande både digital och analog information 

hanteras gemensamt av Sydarkivera och kommunen.  

 

Arbetsutskottet föreslår att kommunfullmäktige antar förslaget till nytt 

arkivreglemente för Ljungby kommun att gälla från 1 juli 2017. Fullmäktige 

föreslås även besluta att nuvarande arkivreglemente upphävs i samband med att 

det nya reglementet börjar gälla. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2017-04-19. 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till beslut 2017-05-18. 
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Ks § 82  Ks2017/0129 190 

 

 

Samverkan i gemensam nämnd för överförmyndarfrågor i 
Kronobergs län 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att Ljungby kommun inte är intresserad av att utreda 

eventuell samverkan genom en gemensam överförmyndarnämnd i Kronobergs 

län. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Den 9 februari 2017 anordnade kanslicheferna i Alvesta, Ljungby och Växjö ett 

förutsättningslöst informationsmöte för överförmyndarnämnderna i Alvesta, 

Ljungby, Växjö och Älmhults kommuner samt för överförmyndaren i 

Markaryds kommun. Vid mötet gavs en nulägesbeskrivning av 

överförmyndarverksamheten för respektive kommun samt information om vad 

en gemensam nämnd som kommunal samverkansform innebär och vilka 

fördelar/vinster som samverkan genom en gemensam överförmyndarnämnd kan 

ge.  

 

Det primära syftet med att inrätta en gemensam överförmyndarnämnd är att 

åstadkomma en minskad sårbarhet för överförmyndarverksamheten i 

Kronobergs län och därmed en ökad rättssäkerhet för de som är berörda av 

verksamhetsområdet inom länet. Genom samverkan blir handläggningen mer 

likformig, vilket innebär en ökad rättsäkerhet både för de som verkar som gode 

män, förvaltare och förmyndare samt deras huvudmän. 

 

Den 20 april inkom en intresseförfrågan till kommunstyrelsen angående 

samverkan i gemensam nämnd för överförmyndarfrågor i Kronobergs län. Svar 

önskas senast den 21 augusti 2017. 

 

Överförmyndarnämndens ledamöter är eniga om att en gemensam nämnd 

tillsammans med Växjö, Alvesta, Älmhult och Markaryds kommuner inte är ett 

attraktivt alternativ i nuläget.  

 

Överförmyndarnämnden beslutar att kommunledningsförvaltningen i samråd 

med överförmyndarnämndens ordförande utarbetar ett yttrande i frågan. 

 

Beslutsunderlag 
Intresseförfrågan från Alvesta och Växjö kommuner 2017-04-13. 

Överförmyndarnämndens yttrande 2017-05-18. 
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Ks § 83  Ks2017/0143 250 

 

 

Förvärv av fastigheten Sågverket 1 
 
Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att det preliminära 

avtalet med Vida Ljungby AB, 556053-3654, med adress Box 100, 342 21 

Alvesta, avseende förvärv av fastigheten Sågverket 1 ska godkännas. 

 

Förvärvet av fastigheten Sågverket 1 med 10, 200 000 kronor föreslås 

finansieras genom kommunens rörelsekapital. 

 

Sammanfattning av ärendet 
Tekniska förvaltningen föreslår att preliminära avtal med Vida Ljungby AB, 

med adress Box 100,342 21 Alvesta, avseende förvärv av fastigheten Sågverket 

1 ska godkännas av kommunfullmäktige 

 

Genom avtalet förvärvar kommunen fastigheten Sågverket 1 för en köpeskilling 

om 1 O 200 000 att betalas på tillträdesdagen den 1 september 2017. Fastigheten 

förvärvas i exploateringssyfte med avsikt att uppföra bostäder på området. Med 

hänsyn till områdets belägenhet, närhet till befintlig bostadsbebyggelse och 

centrum samt naturreservatet Kronoskogen synes det som lämpligt att pröva 

möjligheten att bebygga området med bostäder. Frågan om bostäder på området 

behandlades redan 2011 då miljö- och byggnämnden fattade beslut om att ge 

plankontoret i uppdrag att upprätta ny detaljplan med inriktning bostäder på 

området. Fastigheten Sågverket 1 omfattar 71126 kvm. Den är idag 

detaljplanelagd för industriändamål men är obebyggd.  

 

Taxeringsvärdet uppgår till 4,978 miljoner. Bolaget friskriver sig för fel i 

fastigheten såsom miljöföroreningar. En miljöundersökning utförd av SWECO 

har genomförts inom fastigheten. Denna säger att analys av jordprover påvisar 

dioxinhalter tangerande Naturvårdsverkets riktvärde för känslig 

markanvändning i en provpunkt. Resterande halter av samtliga parametrar i alla 

provpunkter underskrider riktvärdena. Med hänsyn till dessa resultat bedömer 

SWECO att inga efterbehandlingsåtgärder eller vidare undersökningar inom 

området behöver vidtas. 

 

Kommunledningsförvaltningen skriver i ett yttrande att bokföringsmässigt så 

kommer förvärvet att hanteras som en exploateringsfastighet, det vill säga mark 

som är i kommunens ägo tills tomterna säljs. I balansräkningen redovisas 

förvärvet som en tillgång. Det blir ingen kostnad så länge tomterna säljs för ett 

högre pris än utgiften för förvärvet.  
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Kommunledningsförvaltningen föreslår att förvärv av fastigheten Sågverket 1 

med 10 200 000 kr finansieras genom kommunens rörelsekapital. 

 

Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens yttrande 2017-05-22. 

Tekniska förvaltningens beslutsunderlag. 
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Ks § 84      

 

 

Informationsärenden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen noterar informationen. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Styrdokument och de Globala målen för hållbar utveckling – Agenda 

2030. 

 

Kommunledningsförvaltningen redovisar listan över styrdokument som 

styr arbete för mot de globala målen, samt den rutin som har upprättats 

för att hålla listan levande. 

 

2. Kommunledningsförvaltningen redovisar hur marknadsföringspengarna 

används så att kommunen syns i samband med idrottsevenemang och 

andra aktiviteter i kommunen. 

 

3. Kommunledningsförvaltningens medarbetarenkät 2016. 

 

Kommunledningsförvaltningens respektive avdelningar har tagit 

del av medarbetarenkätens resultat och arbetat fram ett par olika 

områden som de lägger extra fokus på. 

Kommunledningsförvaltningen har åtgärder som dels vidtas för att 

förbättra men även åtgärder som syftar till att förvalta sådant som 

uppfattas fungera bra. De tre huvudområdena kommunlednings-

förvaltningen kommer arbeta med är; arbetsglädje och stolthet, 

stresshantering och närvarande chef. 

 

4. Hållbara Ljungby presenterar sig. 

Tjänstemän i arbetsgruppen Hållbara Ljungby ger exempel på hur 

förvaltningarna och bolagen jobbar för ekologisk, social och ekonomisk 

hållbar utveckling. 

 

Barn- och utbildningsförvaltningen: 

• Läroplansarbete 

• Grön flagg 

• Integrationsprojekt gymnasiet 

• Natur och miljöboken 

• Vi håller rent! Skräpplockning 
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Miljö- och byggförvaltningen: 

• Ekosystemtjänster utbildning 

• Översiktsplanering konsekvensanalys för miljö, socialt och 

ekonomiskt 

• Vatten och dagvatten 

 

Kultur- och fritidsförvaltningen: 

• Kulturskolan – social hållbarhet 

• Mötesplats Godsmagasinet 

• Sommarlovsaktiviteter – Sunnerboskoj 

• Fritidsbanken 

 

Socialförvaltningen: 

• Bostadsförsörjning 

• Effektivt utnyttjande av resurser 

• Attraktiv arbetsgivare 

• Återbruket 

 

Kommunledningsförvaltningen: 

• Upphandling 

• Rese och mötespolicy 

• Integration 

• Bytesmarknad intranät 

 

Ljungbybostäder: 

• Energioptimering och effektivisering 

• Förnyelsebar energi 

• Bostadsförsörjning 

• Fordonsparken 

 

Ljungby Energi: 

• Energieffektiviseringsplan. 

• Avsättning för överskottsvärme 

• Avveckling av torvanvändningen 

• Elfilter till biopannan för reduktion av stoft. 

• Bilparken ska succesivt bytas ut till miljövänligare bilar. 

 

Tekniska förvaltningen: 

• Matavfallsinsamling 2018, arbetet pågår för fullt! 

• Kosten 27 % ekologiskt första kvartalet 2017 

• Sjösanering av föroreningar i Färsjön, Dörarp 

• Verksamhetsplan för lokalförsörjning -Nära noll energihus 

• Miljödiesel för  alla tekniska fordon.  

• Biologiskt bekämpningsmedel 

• Studentmedarbetare för arbete med minskad nedskräpning  
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• Odlar mycket själva i sina växthus 

 

5. Kommunstyrelsen informerar. 

 

Magnus Gunnarsson (M) informerar kommunstyrelsen gällande 

överföringsleden. Genomlysning av ärendet är beställd av oberoende 

konsult till en kostnad av 250 tkr. Detta till trots begärs det frekvent ut 

handlingar i ärendet varför tekniska förvaltningen nu finner det 

nödvändigt att timanställa en medarbetare. Arbetsuppgifterna för denna 

blir att lämna ut begärda handlingar. 

 

Carina Bengtsson (C) informerar om att problematiken med 

kostnadsförskjutningen mellan kommun och region lyftes på det senaste 

kommunala forumet. Anledningen till förskjutningen torde bero på att 

kommunerna idag utför allt mer avancerad sjukvård i hemmet. Vid det 

kommunala forumet beslutades det att kommunchefsgruppen fick i 

uppdrag att utreda frågan och återkoppla. 
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Ks § 85      

 

 

Redovisning av meddelanden 
 
Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner redovisningen av meddelanden. 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Protokoll från gemensamma nämnden 2017-05-15. 

2. Protokoll från  Ljungby Energinät AB 2017-04-03. 

3. Protokoll från  Ljungby Energi AB 2017-04-03. 

4. Protokoll från Sydarkivera förbundsfullmäktige 2017-03-31, 

med årsredovisning 2016, reviderad budget för 2017 och plan 

för budget för 2018-2019. 

 

 

 


